



SECRETARÍA PLAYBACKS F.J.F.S.
11 de Julio de 2024.
ACTA Nº 3 2024/25.

**ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE DELEGATS
PLAYBACKS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT
CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA.**

VICEPRESIDENT DE FESTEJOS

Isaac Mas Prades

DELEGATS DE FESTEJOS

Tere Domínguez Escolástico
Jonathan Piloña Bonilla
José Cózar Agües
Roberto Sarió Carrera
Aurora Arranz Garcia
Vicente Cuenca Teruel
Germán Esteller
Moisés Cesar Alarcó Villarroya

COMISSIONS PRESENTS :

02. LA PALMERETA
03. EDUARDO MERELLO
04. CHURRUCA-HISPANIDAD
05. SANTA ANNA
07. LA VILA
08. SANT FRANCESC
09. LA MARINA
10. LUIS CENDOYA
11. AVDA DOCTOR PALOS
12. EL REMEI
15. TEODORO LLORENTE
17. EL MOCADOR
18. EL PALLETER
19. EL ROMANO
20. LA PALMERA
22. GILET
23. LA VICTORIA
26. PLAZA IBÉRICA
29. EL MERCAT
31. EL TABALET
32. AVINGUDA
33. EL TRONAOR
34. PLAZA MARE NOSTRUM
35. PLAZA DEL SOL
37. PLAZA RODRIGO
38. BALADRE
41. AVDA. 3 DE ABRIL
44. NOU MONTIBER
45. ELS VENTS

COMISSIONS NO PRESENTS

39. VILA DE FAURA

Sent les 19.35 hores del dia indicat més amunt, es reuneixen en el domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt, els membres de la mateixa que al marge es relacionen , a fi de constituir l'Assemblea General Ordinària de **DELEGATS DE PLAYBACKS (FESTEJOS)**.

Oberta la sessió en tercera convocatòria per Vicepresident de Festejos Isaac Mas Prades, qui actua assistida per la Delegada de Playbacks Tere Domínguez Escolástico i els Delegats de Festejos Jonathan Piloña Bonilla, José Cózar Aigualisques i Roberto Sarió Carrera, es debaten els assumptes establits en l'orde del dia de la convocatòria prèviament establida a este efecte, adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen.

ORDE DEL DIA

- 1- Confirmació d'assistència Delegats/des.**
- 2- Aprobació de l'acta anterior.**
- 3- Informació general Playbacks.**
- 4- Precs i preguntes.**

1- .Confirmació d'assistència de Delegats/des.

El Vicepresident Isaac Mas Prades repassa l'assistència dels Delegats/des a esta segona convocatòria, faltant únicament l'assistència de la Vila de Faura..

2- APROBACIÓ DE L'ACTA ANTERIOR.

Es pregunta a les falles si hi ha alguna objecció i queda aprovada per unanimitat per totes les comissions.



SECRETARÍA PLAYBACKS F.J.F.S.
11 de Julio de 2024.
ACTA Nº 3 2024/25.

3- Informació general Playbacks.

- Tere comenta el tema del concurs del cartell, dient que no hi ha problema a entregar-ho en mà o per correu electrònic. El Dilluns, dia de 22 de Juliol de 19.30 a 20.30 serà present Tere en el museu per a arrebregar els cartells que s'entreguen en mà.

4- PRECS I PREGUNTES.

- La Delegada de Plaza Rodrigo pregunta si la gent que va el Diumenge al lliurament de premis ha de pagar l'entrada. Proposen que siga entrada lliure per al lliurament de premis una vegada acabe el certamen d'infantils. Se li respon que és la possibilitat que estem estudiant i que direm tot mes avance.
- La Delegada de Els Vents pregunta pel preu de l'entrada. Se li contesta que estem treballant en això perquè siga el millor preu possible i que direm el preu al més prompte possible.
- La Delega de La Victòria demana permís per a ocupar les escales de pujada a l'escenari mentres balla la seua comissió (sent totes/us ells participants en el ball), ja que per l'afluència de gent que participen, l'any passat van demanar permís i se'ls va concedir. Li responem que sense problema tant a ells com a qualsevol falla que estiga en la mateixa situació.
- La Delegada de Xurruca- Hispanitat pregunta si hi ha algun contingent o topall de participants que balla o participa de cada falla en el certamen. Tere li respon que és un tema a tractar en pròximes reunions.

S'alça la sessió a les 19.54 hores en lloc i data indicats en l'encapçalament d'esta acta, indicant que la pròxima reunió serà el dia 8 de Setembre a les 19.30 h.



SECRETARÍA PLAYBACKS F.J.F.S.
11 de Julio de 2024.
ACTA Nº 3 2024/25.

**ACTA DE LA ASAMBLEA GENERAL ORDINARIA DE DELEGADOS
PLAYBACKS DE LA FEDERACIÓN JUNTA FALLERA DE SAGUNTO
CORRESPONDIENTE A LA SESIÓN CELEBRADA EL DÍA.**

VICEPRESIDENTE DE FESTEJOS

Isaac Mas Prades

DELEGADOS DE FESTEJOS

Tere Domínguez Escolástico
Jonathan Piloña Bonilla
José Cózar Agües
Roberto Sarió Carrera
Aurora Arranz García
Vicente Cuenca Teruel
Germán Esteller
Moisés Cesar Alarcó Villarroya

COMISIONES PRESENTES :

02. LA PALMERETA
03. EDUARDO MERELLO
04. CHURRUCA-HISPANIDAD
05. SANTA ANNA
07. LA VILA
08. SANT FRANCESC
09. LA MARINA
10. LUIS CENDOYA
11. AVDA DOCTOR PALOS
12. EL REMEI
15. TEODORO LLORENTE
21. EL MOCADOR
22. EL PALLETER
23. EL ROMANO
24. LA PALMERA
22. GILET
23. LA VICTORIA
26. PLAZA IBÉRICA
29. EL MERCAT
35. EL TABALET
36. AVINGUDA
37. EL TRONAOR
38. PLAZA MARE NOSTRUM
36. PLAZA DEL SOL
37. PLAZA RODRIGO
38. BALADRE
41. AVDA. 3 DE ABRIL
44. NOU MONTIBER
45. ELS VENTS

COMISIONES NO PRESENTES

39. VILA DE FAURA

Siendo las 19.35 horas del día arriba indicado, se reúnen en el domicilio social de Federación Junta Fallera de Sagunto, los miembros de la misma que al margen se relacionan , con el objeto de constituir la Asamblea General Ordinaria **de DELEGADOS DE PLAYBACKS (FESTEJOS)**.

Abierta la sesión en tercera convocatoria por Vicepresidente de Festejos Isaac Mas Prades, quien actúa asistida por la Delegada de Playbacks Tere Domínguez Escolástico y los Delegados de Festejos Jonathan Piloña Bonilla, José Cózar Agües y Roberto Sarió Carrera, se debaten los asuntos establecidos en el orden del día de la convocatoria previamente establecida al efecto, adoptándose los acuerdos que a continuación se indican.

ORDEN DEL DÍA

5- Confirmación de asistencia Delegados/as.

6- Aprobación del acta anterior.

7- Información general Playbacks.

8- Ruegos y preguntas.

5- .Confirmación de asistencia de Delegados/as.

El Vicepresidente Isaac Mas Prades repasa la asistencia de los Delegados/as a esta segunda convocatoria, faltando únicamente la asistencia de la Vila de Faura.

6- APROBACIÓN DEL ACTA ANTERIOR.

Se pregunta a las fallas si hay alguna objeción y queda aprobada por unanimidad por todas las comisiones.



SECRETARÍA PLAYBACKS F.J.F.S.
11 de Julio de 2024.
ACTA Nº 3 2024/25.

7- Información general Playbacks.

- Tere comenta el tema del concurso del cartel, diciendo que no hay problema en entregarlo en mano o por correo electrónico. El Lunes día de 22 de Julio de 19:30 a 20:30 estará presente Tere en el museo para recoger los carteles que se entreguen en mano.
-

8- RUEGOS Y PREGUNTAS.

- La Delegada de Plaza Rodrigo pregunta si la gente que va el Domingo a la entrega de premios tienen que pagar la entrada. Proponen que sea entrada libre para la entrega de premios una vez termine el certamen de infantiles. Se le responde que es la posibilidad que estamos estudiando y que diremos todo mas adelante.
- La Delegada de Els Vents pregunta por el precio de la entrada. Se le contesta que estamos trabajando en ello para que sea el mejor precio posible y que diremos el precio lo antes posible.
- La Delega de La Victoria pide permiso para ocupar las escaleras de subida al escenario mientras baila su comisión (siendo todas/os ellos participantes en el baile), ya que por la afluencia de gente que participan, el año pasado pidieron permiso y se les concedió. Le respondemos que sin problema tanto a ellos como a cualquier falla que esté en la misma situación.
- La Delegada de Churruca- Hispanidad pregunta si hay algún cupo o tope de participantes que baila o participa de cada falla en el certamen. Tere le responde que es un tema a tratar en próximas reuniones.

Se levanta la sesión a las 19:54 horas en lugar y fecha indicados en el encabezamiento de esta acta, indicando que la próxima reunión será el día 8 de Septiembre a las 19:30 h.